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Obvestilo za javnost 
 
Svetniki trinajsterice že drugič zapustili sejo 
 
Svetniki  LDS, SLS, Desus-a  in romski svetnik so že drugič zapustili sejo občinskega sveta in 
s tem povzročili ogromno škodo občini Trebnje. Kje nastaja bistvena škoda za prebivalce naše 
občine? 
 
Na projektu Kanalizacija in čistilna Veliki Gaber je z ne obravnavanjem  izgubljenih 
837.000,00 EUR evropskih sredstev in cca 190.000 EUR državnega denarja. Kljub temu, da 
sem štirikrat dal v obravnavo, so jo  vsakič zavrnili. Vendar sem kljub temu podpisal 
investicijski program in ga z obrazložitvijo  poslal na SVRL. Odgovor je prišel danes in 
imamo najbrž minimalne možnosti za pridobitev teh sredstev. Najhuje  pa je, da bodo 
Gabrčani plačali še enkrat večji komunalni prispevek. Če bi bila pridobljena ta evropska 
sredstva, bi bil komunalni prispevek na gospodinjstvo 2500 EUR, sedaj bo verjetno okoli 
5000 EUR.  LDS-ov svetnik bivši direktor OU, najbrž ne želi napredka, v času župan 
Kastelica. 
 
Gradnja šole v Dobrniču se odmika, ker je bil na dnevnem redu tudi investicijski program. 
Svetnik in predsednik KS je mirno zapustil dvorano in odkorakal s seje. 
 
Gradnja vrtca 14 oddelkov  je tudi v zamudi, ravno zaradi zavračanja obravnave proračuna 
za leto 2010. Pa vodja trinajsterice to vprašanje zanemarja. 
 
Cesta v dolžini 3 km  bi se začela graditi v zgodnji pomladi iz sredstev gospodarstva pa 
trinajsterico niti slučajno ne zanima.   
 
Obravnavanje poročila o romski problematiki  je nepomembno celo za romskega svetnika, 
ki mirno odide z seje. Izsiljevanje ravno te trinajsterice za romski vrtec v samem romskem 
naselju, ki pa ni obiskan tako kot bi  bilo potrebno.  
  
Vodohran Medvedjek z zamenjavo azbestnih cevi je tudi projekt financiran iz EU sredstvi 
in v višini cca 880.000,00 EUR in z obstrukcijo trinajsterice svetnikov bo najbrž doživel 
klavrno usodo Kanalizacijskega sistema Veliki Gaber. Projekt je pomemben zaradi oskrbe s 
pitno vodo v vsej občini. 
 
To se dogaja predvsem zaradi tega, ker trinajsterica vztraja,  da  dam na glasovanje žaljive 
sklepe o zaključnem računu 2008, ki sta ga pregledala Nadzorni svet in pooblaščeni revizor,  
ter podala pozitivno mnenje. Kljub temu pa nekateri želijo z žaljivimi sklepi nagajat županu. 



Med temi je tudi tak, da je pridobimo premalo EU sredstev, hkrati pa ne želijo  obravnavati 
točke, ki so neposredno vezane na že izpogajana sredstva s strani župana.  
 
Kljub temu, se bom še naprej trudil za dobrobit občine  in občanov. Prosim pa tudi za 
vašo pomoč, da trinajsterico opozorite na negativne posledice. Dovolite, da vam ob tej 
priložnosti zaželim lepo praznovanje in zdravja in sreče v letu ,ki prihaja.  
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